
   

 

Motion till Salems kommunfullmäktige 

 

En utomhus käpphäst bana 

I Salems har vi fantastiska skogsgläntor och promenad stråk och stora gräs ytor, omringade 

av en urban miljö. Många ytor i Salems kommun skulle kunna vara lämpliga för just denna 

typ av aktivitet. 

Käpphäst hoppning är rätt utspritt i vårt avlånga land, där både unga tjejer och killar hoppar 

över hinder. Inom käpphäst hoppningen finns det olika typer av hinder med olika 

svårighetsgrader, med både fasta höjder och höj samt sänk bara hinder.  

Närmaste bana för Salemborna är i Fruängen. Det resulterar till att yngre invånare inte kan 

ta sig dit utan att en förälder behöver åka med. Det arrangeras tävlingar i olika chatt forum 

och där många träffas på den angivna platsen, som kan vara av en yta på 15meter gånger 

15meter. 

Det finns många som skulle nyttja en eventuell käpphäst bana i vår kommun då den kommer 

vara i närområdet och lättare att ta sig till både med buss, cykel och till fots.  

Här tycker vi inom sverigedemokraterna att det vore bra om Salems kommun skulle anlägga 

en käpphäst bana utomhus för att främja rörelse inom kommunen då särskilt för den yngre 

generationen. 

 

Sverigedemokraterna föreslår: 
 
Att: kommunstyrelsen tillkallar en enhet som undersöker ev. möjliga platser för en käpphäst bana. 
Att: kommunstyrelsen tar fram ett kostnadsförslag för att anlägga en käpphäst bana. 
Att: kommunstyrelsen tar fram vilka åtgärder samt underhåll som behövs för en käpphästbana. 
 

För Sverigedemokraterna Salems kommun 

 
 


